

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 11-11-2024 02:40:18 PM Subject: Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 2024-11-11 02:40:18 PM الموضوع: اجتماع الهيئة العامة غير العادي
According to the decision of the Board of Directors held on 01/10/2024 to authorize the Chairman of the Board of Directors or his deputy to set a date for the invitation to the extraordinary general assembly to meet, the Chairman of the Board of Directors set on 11/10/2024 the date for the first extraordinary general assembly meeting of the year 2024 on Thursday, 11/28/2024 at 1:00 pm via visual and audio communication means ZOOM and awaiting the approval of the Companies Control Department on the date. We will provide you with the invitation and agenda once the date is fixed and approved .	بناء على قرار مجلس الادارة المنعقد بتاريخ 2024/10/01 بتفويض رئيس مجلس الإدارة أو نائبه لتحديد موعد دعوة الهيئة العامة غير العادي للإجتماع ، فقد حدد رئيس مجلس الادارة بتاريخ 2024/11/10 موعد اجتماع الهيئة العامة غير العادي الاول لعام 2024 يوم الخميس الموافق 2024/11/28 الساعة الواحدة ظهرا عبر وسائل الاتصال المرئي و المسموع ZOOM و بانتظار موافقة دائرة مراقبة الشركات على الموعد و سوف نوافيكم بالدعوة و جدول الاعمال حال تثبيت الموعد و الموافقة عليها .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar